
Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
10/2008. 

J e g y z ő k ö n y v 
 
 
Készült a Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2008. május 29-én 
/csütörtökön/ 17 órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal Tanácskozó termében megtartott rendkívüli 
üléséről. 
 
Jelen vannak: 
 
 Önkormányzat részéről:  
 

Abonyi Henrik, Csóti Péter, Faludi Tamás, Farkas Mihály, Farkas Zoltán, Fogl András, Dr. 
Kiss Tibor, Nagy Imréné, Nyerges Benjamin, Oláh Péterné, Szikora Lajosné képviselők, 
Terbe Zoltán polgármester, Szabóné Csábrády Anikó és Dósai Imre alpolgármesterek(14 fő 
– 77,7 %). 
Mózer Gyula képviselő később érkezik, Kolompár Orbán és Leiz Sándor képviselők jelezték   
távolmaradásukat, igazoltan vannak távol, dr. Szabó Lajos képviselő nem jelezte  
távolmaradását. 
 
Jelen vannak továbbá: 
 
Dr. Tóth Mária jegyző 
 

Terbe Zoltán polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy 14 képviselő jelen 
van, az ülés határozatképes, megnyitja azt.  
 
Jegyzőkönyv hitelesítőknek Nagy Imréné és Csóti Péter képviselőket kérte fel, szavazásra 
bocsátotta a jegyzőkönyv hitelesítők személyét. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testület 13 igen szavazattal – ellenszavazat 
nélkül 1 tartózkodás mellett – elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők személyét. 
 
Terbe Zoltán polgármester kérdezi: 
A kiküldött meghívóban szereplő napirenddel kapcsolatban van-e kérdés? Amennyiben nincs, aki 
az abban foglalt napirenddel egyetért, kérem kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 14 igen szavazattal – 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadta a napirendet. 

 
 

N a p i r e n d 
 

1./  Kiskunmajsa Város Polgármesterének előterjesztései  
Előadó: Terbe Zoltán polgármester 
a)   A Kiskunok Vidékéért Akciócsoport jogi személyiséggé válása 
b) A Kiskunmajsai Többcélú Kistérségi Társulás társulási megállapodásának módosítása 
c) Dél-Bács-Kiskun Megyei Szakképzés-fejlesztési Konzorcium szakképzés szervezési non-

profit gazdasági társasága társasági szerződésének elfogadása 
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1./ N a p i r e n d 
     Előadó: Terbe Zoltán polgármester 
     /Írásos előterjesztés mellékelve./ 
 
     a)   A Kiskunok Vidékéért Akciócsoport jogi személyiséggé válása 
 
Terbe Zoltán polgármester előadja: 
A LEADER pályázati források elnyeréséhez egy bonyolult folyamatot kell végigvinnünk, ennek 
egyik fontos állomásához értünk. Az eddigi akciócsoportot egy jogi személyiségű non-profit 
egyesületté kell alakítani az érintetteknek. Holnap lesz az egyesület alakuló ülése, ahol a mellékelt 
határozatot kell elfogadnunk, amely kijelenti, hogy tagként kívánunk részt venni az egyesület 
munkájában, valamint a tagdíjat is biztosítjuk ehhez. Ezzel kapcsolatban kérdés, észrevétel van-e? 
 
Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester kérdezi: 
Mi az indoka annak, hogy 3 MFt összeget kell ehhez az egyesületalapításhoz az Önkormányzat 
részéről biztosítani? 
 
Terbe Zoltán polgármester válaszol: 
Az alapításkor a működéshez szükséges költségeket lakosságarányosan osztottuk el olyan módon, 
hogy azok a lakosok számítanak bele az elosztásba, akik részesülhetnek a pályázat forrásaiból 
sikeres pályázat esetén. A kiskunmajsai Önkormányzat a három nagy település közül az a település, 
amely a belterületen lévő lakosok számára is biztosítja a pályázati forrásokat. Ezért Kiskunmajsa 
nagy súllyal esik a költségekbe. A többi település, tehát Kiskunhalas és Kiskunfélegyháza 
belterülete nem pályázhat. A belterületen lévő civil szervezetek, belterületen működő vállalkozások 
nem juthatnak LEADER keretében pályázati forráshoz, ezért ők kiestek, ez a lakosságarányos 
leosztás. Ez a nagyobb összeg azt jelenti, hogy nagyobb forrásokhoz is tudunk majd jutni a 
későbbiek során. 
 
Faludi Tamás képviselő mondja: 
Meglepett az, hogy már holnap van alakuló ülés, nagyon rövidnek tartom az alapító tagok számára 
ezt az időt. Mint alapító javaslom, hogy adjuk meg a lehetőséget azon vállalkozásoknak, civil 
szervezeteknek, akik már az alakuló ülésen részt szeretnének venni, és mivel az alakuló ülésen részt 
vett, kívánnak-e belépni, ez a lehetőség maradjon nyitott. Kiskunmajsa Város Önkormányzata, mint 
egyik alapító járuljon ahhoz hozzá, hogy legyen nyitott az ülés, aki holnap el szeretne menni, részt 
vehessen, beléphessen. Ez az egyik módosító indítványom. Rettenetesen szigorúnak tartom a 
későbbiek során az alapítók részéről az 50%+1 tag aláírásának az összegyűjtését, ahhoz, ha a 
későbbiek során be kívánnak lépni. Egy 72 tagú egyesületnél 36+1 fő, azaz 37 fő aláírásos 
javaslatát összegyűjteni elvárhatatlan feltétel. Ezzel olyan feltételt állítunk azon vállalkozók, civil 
szervezetek elé, akik jó szándékkal szeretnének belépni, részt venni ebben a munkában, ami 
lehetetlen. Azt javaslom, hogy ezen módosítson a mi Testületünk, az alapító tagok 30%-a +1 fő 
aláírása legyen elegendő az új tag belépéséhez.  Feleslegesen van szigorítva, hiszen a LEADER 
pont arról szól, hogy támogassa az önkormányzatokat, vállalkozásokat, civil szervezeteket. 
Engedjük azt, hogy ezek az emberek jobban a kezükbe tudják venni a sorsukat, ezért javasoltam azt, 
hogy ne 37 aláírás kelljen, ez az alapítókon múlik. A másik, amit változtatni javaslok az alapító 
okirat 6. §-ában a rendkívüli közgyűlés összehívása. Ezt is rendkívül szigorúnak tartom, hogy a 
tagok 50%-ának aláírása kell ahhoz, hogy egy rendkívüli ülést össze lehessen hívni. Itt a tagok 
25%-át javaslom.  
 
/Mózer Gyula képviselő megérkezett, jelen van 15 képviselő./ 
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Terbe Zoltán polgármester válaszol: 
A mai postával érkezett egy meghívó, amely a holnapi alakuló ülés menetrendjéhez tartozik. Ebben 
jelezték a szervezők, hogy az alakuló ülés egy bizonyos szakaszára csak a személyre szóló 
meghívóval bíró emberek mehetnek be, és vehetnek részt alapítóként a szavazáson. Így kaptuk a 
meghívót, nekünk e szerint kell cselekednünk. Az előterjesztésben szereplő alapító okirat-tervezet 
szinte már minden testület részéről el lett fogadva. Természetesen szívesen felvállalom, hogy a 
holnapi alakuló ülésen ezeket a javaslatokat módosító indítványként beterjesztem. Remélem, hogy a 
többség meg fogja hozni a döntést ezzel kapcsolatban. Kérem, hogy fogadjuk el a határozat-
tervezetet, és ajánlásként fogadjuk el azt, amit Faludi képviselő úr számunkra tett. Másik javaslatom 
hasonló, a holnapi alakuló ülésen az egyesület elnöksége is megválasztásra kerül. Ezen a területen is 
fogadjunk el egy ajánlást, Szabóné Csábrády Anikó jelölését az egyesület elnökségébe.  
 
Faludi Tamás képviselő vitatja: 
Jobban örülnék, ha az általam felvetett módosító indítványokkal módosulna az általunk elfogadott 
alapszabály. Nem hiszem, hogy egyhangúlag kell elfogadni az alapítóknak. Ha úgy kerülne a 
holnapi alakuló ülés elé, hogy Kiskunmajsa Város Önkormányzata így fogadta el, akkor az teljesen 
más hangsúllyal esne latba.  
 
Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester javasolja: 
Amit Faludi képviselő úr módosításként felvetett fogadja el a Testület, az ajánlásról is külön 
szavazzon a Testület, és a határozat-tervezetet. Amit az előterjesztéshez becsatoltunk, amiben benne 
van az egyesület támogatására biztosítandó 3 MFt az Önkormányzat részéről, és ami tartalmazza azt 
is, hogy Kiskunmajsa Város Önkormányzat képviseletében Terbe Zoltán polgármester jogosult 
eljárni legyen a 3. napirendi pont, amiről szavaznunk kellene. Kérem, hogy ezt a három pontot így 
szavaztassuk meg. 
 
Terbe Zoltán polgármester kéri: 
Az írásban előttünk lévő határozat-tervezetet fogadjuk el azért, mert ezt az egyesületet a bíróságon 
be kell jegyeztetni. Ha nem egységes szerkezetben, hanem más metódusban vannak csatolva a 
bírósági bejegyzéshez a határozatok – egyébként a többi település is így fogadta el – akkor a 
bejegyzése nehézségekbe ütközhet. A bírósági bejegyzést kockáztatjuk ez által, hogy ezt az egy 
javaslatot szétcincáljuk. Javaslom, hogy így fogadjuk el, mert elegendő és jó a bírósági beadáshoz. 
Utána szavazzunk az ajánlásról. Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel van-e? 
 
Faludi Tamás képviselő kérdezi: 
Ha holnap Polgármester Úr, mint ajánlást elmondja, és ha a többség ezt elfogadja, akkor úgy kerül a 
bíróságra? 
 
Terbe Zoltán polgármester válaszol: 
Igen, természetesen. 
 
Faludi Tamás képviselő kérdezi: 
Kik lennének még az elnökség tagjai? 
 
Terbe Zoltán polgármester válaszol: 
Mezei Jenő vállalkozó, aki Jászszentlászlón működteti a vállalkozását. A Felügyelő Bizottságba 
pedig Á. Fúrús Jánost, Csólyospálos polgármesterét lehetne delegálni, de ez csak egy ötlet volt. 
Amennyiben nincs több kérdés, észrevétel, szavazásra teszem fel a határozati-javaslatot, aki az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslattal egyetért, kérem kézfelnyújtással szavazzon. 
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Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 15 igen szavazattal – 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta. 
 
135/2008. sz. határozat 
A Kiskunok Vidékéért Akciócsoport jogi személyiséggé válása 

Határozat 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete a mellékelt Kiskunok Vidékéért Egyesület 
Alapszabály tervezetét elfogadja és kötelezettséget vállal arra, hogy a 13. § (2)-ben meghatározott 
rendelkezések alapján 2.933.630 forint összeget az Egyesület részére az alakuló Közgyűlés napjától 
számított 8 napon belül az Egyesület rendelkezésére bocsátja a 2008. évi költségvetésének általános 
tartalék jogcíme terhére.  
Kiskunmajsa Város Önkormányzat képviseletében eljárni Terbe Zoltán polgármester jogosult.  
Felelős: Terbe Zoltán polgármester 
Határid ő: 2008. június 13. 
 
 
 
Terbe Zoltán polgármester felteszi: 
Döntsünk az ajánlásokról, javaslom, hogy Faludi Tamás javaslatát, amely 3 pontban foglalható 
össze, miszerint az alakuló ülés nyilvános legyen, az alapító tagok 30%-ának a szavazata elegendő 
egy új tag felvételéhez kerüljön be az alapító okiratba módosításként, valamint az, hogy rendkívüli 
közgyűlés összehívásához a tagság 25%-a elegendő legyen. Aki ajánlásként ezzel egyetért 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 10 igen szavazattal – 
ellenszavazat nélkül 5 tartózkodás mellett – elfogadta az ajánlást. 
 
Terbe Zoltán polgármester felteszi: 
Következő ajánlás Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester asszony elnökségbe való delegálásáról 
szól. A kiskunmajsai Önkormányzat delegálja erre a pozícióra Alpolgármester Asszonyt. Aki ezzel 
egyetért kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 10 igen szavazattal – 
ellenszavazat nélkül 4 tartózkodás mellett – elfogadta az ajánlást. 
 
/Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester személyes érintettség miatt nem szavazott./ 
 
Terbe Zoltán polgármester felteszi: 
Elhangzott ajánlásként, hogy Terbe Zoltán polgármestert javasolják az elnökségbe. Ezért a 
következő szavazásban nem veszek részt. Aki ezzel az ajánlással egyetért kérem kézfelnyújtással 
szavazzon. 
 
/Terbe Zoltán polgármester személyes érintettség miatt nem vesz részt a szavazásban./ 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – 
ellenszavazat nélkül 3 tartózkodás mellett – elfogadta az ajánlást és a fenti szavazatok 
arányában az alábbi határozatot hozta. 
 
 



 5 

136/2008. sz. határozat 
A Kiskunok Vidékéért Akciócsoport jogi személyiséggé  
válásához ajánlások 

Határozat 
 

1. Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete javasolja a Kiskunok Vidékéért Egyesület    
       Alapszabályába bevenni az alábbiakat: 

- A Kiskunok Vidékéért Egyesület ülései nyilvánosak. 
- Az alapító tagok 30%-ának szavazata szükséges új tag felvételéhez. 
- Rendkívüli közgyűlés összehívásához a tagság 25%-a szükséges. 
 

2. Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete javasolja Szabóné Csábrády Anikó 
alpolgármester delegálását az Egyesület elnökségébe. 

      Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete javasolja Terbe Zoltán polgármester   
      delegálását az Egyesület elnökségébe. 
 
Felelős: Terbe Zoltán polgármester 
Határid ő: 2008. június 13. 
 
 
 
 

b.) A Kiskunmajsai Többcélú Kistérségi Társulás társulási megállapodásának 
módosítása 

 
 
Terbe Zoltán polgármester előadja: 
Az előző ülésen már volt ezzel kapcsolatban egy tanácskozás. Ahhoz képest némi eltérést 
tapasztalok. Azt tartalmazza a határozati-javaslat, hogy kimondjuk, hogy nem szeretnénk, ha 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának többlet költséget jelentene ennek az átalakulásnak a 
megszületése. Ezzel kapcsolatban kérdés, észrevétel, javaslat van-e? 
 
Faludi Tamás képviselőé a szó: 
Több körben tárgyaltunk Alpolgármester Asszonnyal Patkós Zsolt, Szank Polgármesterének 
kérésére, hiszen mi voltunk, akik nagyon határozottan azt mondtuk, hogy önálló intézményként 
jöjjön be. A tárgyaláson olyan eredménnyel született, amit javaslok, hogy a Képviselő-testület 
fogadjon el, ami egyben biztonság a kiskunmajsai intézmény számára. Javaslom elfogadni, hogy 
egy olyan külön megállapodás jöjjön létre a Többcélú Társulás és Szank között, hogy a 
kiskunmajsai Szociális Intézményünk tekintetében bármilyen átszervezés, magasabb vezetői 
személyi kérdésben a Többcélú Társulás minden esetben kikéri Kiskunmajsa Város 
Önkormányzatának véleményét egyetértési joggal. Ezt Patkós Polgármester Úr elfogadta, ennek 
akadálya nincs, kérem, hogy szavazzuk meg. Ez külön mellékletét kell, hogy képezze majd a 
Társulás és a szanki Önkormányzat között megkötött megállapodásnak. Másodszor szeretném, ha 
bele kerülhetne az intézmény alapító okiratába, hogy az intézmény igazgatóját nyilvános pályázat 
alapján a Kiskunmajsai Kistérségi Társulási Tanács bízza meg, de minden esetben kikéri 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának a véleményét. 
 
Terbe Zoltán polgármester felveti: 
Jegyző Asszonynak mi ezzel kapcsolatban a jogi álláspontja? 
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Dr. Tóth Mária jegyző elmondja: 
A társulási megállapodásba módosító javaslatokat most már nem tudunk beletenni, mert az összes 
önkormányzat elfogadta ezt a társulási megállapodást, és ennek elfogadása feltétele a működési 
engedélyek megszerzésének, időzavarba kerülünk. A következő társulási megállapodás 
módosításába ezt bele lehet foglalni, hogy véleményezési joga van az Önkormányzatoknak. Nem 
csak Kiskunmajsa Város Önkormányzatát illethetné ez meg, hanem megillethetné a többi 
önkormányzatot is a saját feladatellátása, saját intézménye tekintetében. Nincs ennek törvényes 
akadálya, hogy véleményt nyilvánítsanak a képviselő-testületek. Mélyebben meg kell vizsgálni 
azonban azt, hogy mely esetben, mert ez egy összevont intézmény. Ennek a magasabb vezetőnek a 
kinevezésébe senki más nem szólhatna bele, Kiskunmajsa határozhatná meg. 
 
Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester szólal fel: 
Javaslom, hogy ez a külön megállapodás mindenképpen képezze a mostani elfogadásra javasolt 
határozati-javaslat részét. Abba, hogy ez mit fog tartalmazni, személyi és gazdasági kérdésekre 
mennyire fekteti a hangsúlyt, legyen a további kidolgozás része. A következő társulási módosításra 
készüljön el ez az anyag. Az lenne a fontos, hogy Szank és Kiskunmajsa Város Képviselő-testülete 
ezt a megállapodást láthassa. Természetesen a többi településnek is joga van erről informálódni, de 
akkor, mikor ez a két település az, aki a kistérségbe beintegrált egy előtte városi intézményt, minden 
városi képviselő joga és kötelessége, hogy jobban nyomon tudja követni ennek az intézménynek a 
sorsát. Annál is inkább, hiszen azok a normatívák, amit a kistérségben az intézmények kapnak nem 
elegendők a finanszírozáshoz. A települések önkormányzatai továbbiakban ki fogják egészíteni 
ennek a kistérségi intézménynek a működéséhez szükséges összegeket. Pontosan el kell számolni 
ezekkel az összegekkel. Például Kömpöcnek nem lesz akkora felelőssége ennek az intézménynek a 
működtetésében, hiszen ő arányaiban a település költségvetéséből ehhez nem fog hozzájárulni. Azt 
kérem, hogy ez a külön megállapodás - ami mindkét Képviselő-testület számára elfogadható lesz – 
legyen kidolgozva, és mindkét testület elfogadásával, kompromisszum készségével biztosítsa azt, 
hogy ez az intézmény a kistérségben jó kezekben van, minden képviselőnek lehet rálátása. 
 
Terbe Zoltán polgármester reagál: 
A menetrend szerint úgy fognak történni a dolgok, hogy június 9-én lesz a Kistérségi Tanács 
következő ülése. Akkor azt a módosított megállapodás-tervezetet, amely ezeket a pontokat 
tartalmazza el tudja fogadni a Tanács. Mi a június 18-i önkormányzati ülésen tudunk foglalkozni 
ezzel a módosítással, illetve a megállapodás-tervezeteket a Testület elé letesszük, akkor szavazunk 
arról. Ezzel a kitétellel, hogy ezt a feladatott az érintettekre hárítjuk szeretném feltenni szavazásra a 
határozati javaslatot. Hozzunk két határozatot, egyik ez, ami erről szól, a másik pedig az, hogy 
ebben a menetrendben járjunk el a következő testületi ülésre, a Kistérségi Társulási Tanács ülésére 
azt a módosítást vigyük be 9-én.  
 
Faludi Tamás képviselőé a szó: 
El tudom fogadni abban az esetben, ha ez valóban így fog vissza kerülni, hogy ez egy külön 
megállapodásban így szerepel. Csak így tudom most megszavazni. Ha az előkészítő munka úgy fog 
visszakerülni, hogy tudom olvasni ezt a külön megállapodásban, mely arról szól, hogy a 
kiskunmajsai Szociális Intézmény tekintetében bármilyen átszervezés, magasabb vezetői kérdésben 
kikéri a véleményünket egyetértési joggal. Ezt Szank Község Képviselő-testülete, Kiskunmajsa 
Város Képviselő-testülete elfogadja, akkor a két önkormányzat kérését a többi szereplőnek el kell 
fogadnia. Nem lenne jó, ha most elfogadjuk e megszorítás nélkül, és valami miatt visszajön úgy, 
hogy valamiért még sem lehetett megoldani. Akkor nem tudom elfogadni.  
 
 
 



 7 

Terbe Zoltán polgármester felel: 
Egyetértünk ebben a kérdésben. Annyit tennék hozzá, hogy véleményem szerint a következő 
megállapodásban egy olyan pontnak kell szerepelnie, hogy az Intézmény fenntartásával kapcsolatos 
kérdésekről a települések, és a Kistérségi Társulási Tanács külön megállapodást köt. Ez benne lesz, 
és ez része kell, hogy legyen a megállapodásnak. 9-én, mikor lesz a társulási ülés már egy ilyen 
módosítás lenne a megállapodásban. Ez kötelezővé tenné egy ilyen melléklet, egy külön 
megállapodás megszületését.  
 
Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester szólal fel: 
Köszönöm a javaslatot, ez a menetrend számomra elfogadható, hogy ez a külön megállapodás 
először ott fog lenni a Kistérségi Tanács asztalán, utána pedig Kiskunmajsa Város Képviselő-
testületének is betekintése lehet az előbbi feltételekbe foglalásával. Ezt nagyon fontosnak tartom, ne 
csak a Kistérségi Tanács asztalára kerüljenek az ilyen horderejű kérdések, hanem a települések 
önkormányzatának is legyen rálátása. Azért, mert ha kistérségi gondolkodásban próbálunk 
bátrabban gondolkodni, a települések önkormányzatának is lehetőséget kell adni arra, hogy nyomon 
követhessen az intézményeket. A konszenzus kialakul a Kistérségi Szociális Intézménnyel 
kapcsolatban, de engedjék meg, hogy egy véleményt megformáljak. Tavaly Kiskunmajsa Városnál 
több intézmény átszervezésére sor került, és magam is gyakorlatot szereztem ezeknek az 
elkészítésében. Sőt pontosan ez a Testület volt az, aki komoly kritikai észrevételeket tett bizonyos 
előkészített anyagokkal kapcsolatosan. Szeretném a város lakosainak elmondani, hogy a múltkori és 
a mostani testületi ülésre is Kiskunmajsa Város Képviselő-testülete a Kistérségi Tanács 
megállapodásának a módosítását kapta meg. A jó szándékot feltételezem minden szereplő részéről, 
de azt gondolom, hogy felelős képviselő részéről így intézmény átszervezésről, összevonásról 
dönteni, hogy a gazdasági paramétereket nem látjuk nagyon bátor, és optimista gondolkodásra vall. 
Szeretném a továbbiakban arra kérni Polgármester urat, hogy amennyiben a Kistérségi Tanácsnak  
ilyen jellegű kérése lesz a város Képviselő-testülete felé pontos pénzügyi kimutatásokat 
tartalmazzon az, hogy az intézmény jelenlegi állapota és a kistérségi integráció után mit fog az 
Önkormányzatnak jelenteni, illetve a kistérségben milyen költségvetéssel fog megjelenni. Akkor, 
mikor ebbe egy városi intézmény van beintegrálva, és a város lakóinak, képviselőinek számára 
nagyon fontos, hogy erről pontos adatai legyenek. Semmiféle pénzügyi kimutatásunk nincs arra 
vonatkozóan, hogy a szanki integráció után mennyivel fog nőni a költségvetés. Bízom abban, hogy 
a város számára többlet költséget nem fog jelenteni az átszervezés. 
 
Terbe Zoltán polgármester reagál: 
Tegnapi napon adtam át a kistérségi munkaszervezet vezetőjének azt a kérést, amelyben ezeknek a 
pénzügyi munkálatoknak az elvégzését kértem tőlük, mivel ők az intézmény fenntartói. Valóban 
jogos ez a kérés és már intézkedtem abba az irányba, hogy ez meg is történjen minél előbb. 
Felteszem szavazásra a határozati-javaslatot. Utána a másik részéről is fogunk szavazni. Aki az 
előterjesztéssel egyetért kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 14 igen szavazattal – 
ellenszavazat nélkül 1tartózkodással – az alábbi határozatot hozta. 
 
137/2008. sz. határozat 
A Kiskunmajsai Többcélú Kistérségi Társulás társulási  
megállapodásának módosítása 

Határozat 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kiskunmajsai Többcélú Kistérségi 
Társulás Társulási Megállapodásának módosítását az előterjesztés mellékletében foglalt 
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tartalommal minősített többséggel, egységes szerkezetben elfogadja, azzal a kitétellel, hogy a 
felállítandó új intézmény működtetése Kiskunmajsa Város Önkormányzata részére többletköltséget 
nem jelent. 
Ezzel egyidejűleg a korábban meghozott, a Kiskunmajsai Többcélú Társulás Társulási 
megállapodásának módosításáról szóló 126/2008., valamint 127/2008. sz. határozatait visszavonja. 
Megbízza a polgármestert a megállapodás aláírásával. 
Felelős: Terbe Zoltán polgármester 
Határid ő: azonnal 
 
 
 
Terbe Zoltán polgármester felteszi: 
A kiskunmajsai Önkormányzat felkéri a Kiskunmajsai Többcélú Kistérségi Társulást, hogy soron 
következő ülésén a megállapodás olyan módosítását hajtsa végre, amely lehetővé teszi a két külön 
megállapodás megkötését. A kiskunmajsai Önkormányzattal június 9-i önkormányzati ülésen a 
külön megállapodásokat megtárgyalja. A tanácskozás során Faludi Tamás képviselő úr által 
megfogalmazott javaslatokat tartalmazzák majd a külön megállapodás tervezetek. Aki ezzel 
egyetért kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 13 igen szavazattal – 
ellenszavazat nélkül 2 tartózkodással – az alábbi határozatot hozta. 
 
138/2008. sz. határozat 
A Kiskunmajsai Többcélú Kistérségi Társulás felkérése 

Határozat 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Kiskunmajsai Többcélú 
Kistérségi Társulást, hogy soron következő ülésére a készítsen elő külön megállapodás-tervezetet 
arra vonatkozóan, miszerint a Kiskunmajsai Kistérségi Szociális Intézmény tekintetében bármilyen 
átszervezés, magasabb vezetői kinevezés esetén kikéri Kiskunmajsa Város Önkormányzata 
Képviselő-testületének véleményét egyetértési joggal. 
Felelős: Terbe Zoltán polgármester 
Határid ő: azonnal 
 
 
 
 

c.) Dél-Bács-Kiskun Megyei Szakképzés-fejlesztési Konzorcium szakképzés szervezési 
non-profit gazdasági társasága társasági szerződésének elfogadása 

 
Terbe Zoltán polgármester referál: 
Előző testületi ülésen elfogadtunk egy olyan döntést, amely Kiskunmajsa részvételét teszi lehetővé 
abban a szervezetben, amelyben hivatott lesz arra, hogy az érintett intézményeinknek a sorsával 
kapcsolatos döntések megszülessenek. Időközben Kalocsa város jelezte, hogy nem fog mégsem 
részt venni ebben a szervezetben. Beszéltem Rausch Sándor alelnök úrral, aki viszi az ügyeket. Ő 
telefonban azt fejtette ki, hogy valóban jött egy ilyen kérés a Megyei Közgyűléshez. Amíg nincs 
véglegesen eldöntve azt kérte tőlünk Alelnök úr, hogy az előttünk lévő előterjesztést így fogadjuk 
el, mert akkor meg tud alakulni a szervezet 12, vagy 13 fővel attól függően, hogy Kalocsa végül 
hogyan fog dönteni. Ez egy technikai kérdés. Ezáltal jogosultak leszünk aláírni a szükséges 
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dokumentumokat akkor is, ha Kalocsa a kilépés mellett dönt. Ami sajnos hátrányosan érinti az 
egész társaságot, 1 milliárd forintnyi támogatástól esne el a Bács-Kiskun megyei szervezet ez által. 
Ezzel kapcsolatban kérdés, észrevétel van-e? Amennyiben nincs, szavazásra teszem fel a határozati-
javaslatot, aki azzal egyetért kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 14 igen szavazattal – 1 
ellenszavazattal tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta. 
 
139/2008. sz. határozat 
Dél-Bács-Kiskun Megyei Szakképzés-fejlesztési Konzorcium  
szakképzés szervezési non-profit gazdasági társasága társasági  
szerződésének elfogadása 
                                                                                                   Határozat 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete amennyiben a szakképzés szervezési 
non-profit gazdasági társaság alapítóinak összetételében változás következik be, 124/2008. számú 
határozatát visszavonja, és alábbiakról dönt: 
 
1. Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a szakképzés szervezési non-profit 
gazdasági társaság társasági szerződésével egyetértve felhatalmazza a polgármestert arra, hogy a 
melléklet szerinti társasági szerződést aláírja. 
 
2. Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a megalakuló szakképzés szervezési 
non-profit gazdasági társaságban Kiskunmajsa Város Önkormányzata képviseletére, a részvényesi 
jogok gyakorlására Terbe Zoltán polgármestert bízza meg. 
 
3. Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a társaság megalapításához 
szükséges 100.000,- Ft törzstőkét a költségvetés általános tartalékának terhére biztosítja, melyet a 
Képviselő-testület soron következő rendes ülésére előkészített költségvetési rendelet tervezeten át 
kell vezetni. 
 
4. Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzá járul ahhoz, hogy a gazdasági 
társaság a társasági szerződésben a Dózsa György Gimnázium, Szakközépiskola és Kollégiumot, 
mint szakképzést folytató intézményét fiók telephelyként megjelölje. 
 
Felelős: Terbe Zoltán polgármester 
Határid ő: azonnal 
 
 
Több napirendi pont nem lévén Terbe Zoltán polgármester - megköszönve a megjelenést - az 
ülést 1745-kor bezárta. 

K. m . f. 

Terbe Zoltán                                                       Dr. Tóth Mária 
                             polgármester                                                             jegyző 
 
 
      Nagy Imréné        Csóti Péter 
                            jkv. hitelesítő                                                          jkv. hitelesítő     


